妮芙露國際商品售價調整&良品換貨公告

親愛的夥伴,您好:

自 2021 年 1 月 1 日起, 妮芙露國際即將調整商品售價, 請點擊連結

(https://bit.ly/34jsmOa) 查閱調整後的售價,以掌握商品最新販售訊息。因應此調

整,良品換貨規則亦有改變,敬請所有夥伴知悉:

- 1. 2020 年購買的商品請配合於 2020 年 12 月業結日前完成換貨。(業結日以公告日期為主)
- 2. 2021 年 1 月 1 日起,所有良品换貨之實付金額將依據公告的新價格執行,倘若有價差產生時須補足差額。

感謝夥伴們長久以來對妮芙露國際商品的支持與愛護,您的肯定及愛護將是我們持續

前進的最大動力, 妮芙露國際亦將持續提供高品質商品給全球夥伴, 感謝您!

2020年10月21日





PRODUCT PRICES ADJUSTMENT AND EXCHANGE POLICY NOTICE

Dear Partners,

Please be informed that prices of all products of Nefful International will be adjusted, effective 1 January 2021. Kindly refer to the link (https://bit.ly/34jsmOa) for the adjusted price list.

For more information on products and promotions, you may visit the company website for latest updates. The products exchange policy will also be adjusted as follow:

- Exchange of products purchased in 2020 must be done before sales closing day of December 2020 (Refer to announcement for sales closing day)
- All product exchanges from January 2021 will be based on new product prices, top-up will be required if price differences arise from the adjustment.

We thank you for your continued support and understanding. Your support is our greatest motivation; hence we shall continue to bring you quality products.



21.10.2020

